
Współpraca z Czeskimi hodowcami

  

Drodzy Hodowcy

  

Polityka Rady Polskiej Federacji Ornitologicznej się nie zmienia i w tym roku również stawiamy
na kontakty zagraniczne, które mam nadzieję przyczyną się do rozwoju polskiej hodowli.
Podczas ubiegłorocznych Mistrzostw Polski - 17 grudnia 2018, spotkałam się z
przedstawicielami czeskich stowarzyszeń KPEP i ACHEP. Spotkanie uważam za bardzo cenne
dla obu stron. Mam nadzieję że, razem ze mną hodowcy PFO wybiorą się na wystawę do
naszych kolegów. Jestem przekonana, że sportowej rywalizacji nam nie zabraknie.

  

Prezydent PFO

  

Justyna Krawczyk
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Współpraca z Czeskimi hodowcami

  Pozdrowienia dla polskich hodowców  Drodzy Przyjaciele,  To dla mnie wielki zaszczyt być przewodniczącym czeskich organizacji hodowlanych KPEP iACHEP, i że mogę dzięki temu wziąć udział w zacieśnianiu współpracy między polskimi iczeskimi hodowcami  ptaków egzotycznych.  Myślę że to wielka szkoda, że takie partnerstwo nie działa tutaj od dawna. Jestem przekonany,że możemy pomagać sobie nawzajem zarówno w dziedzinie wiedzy specjalistycznej, jak i wdziedzinie wymiany, zakupu i sprzedaży naszych ptaków. Nasza hodowla w obu krajach napewno skorzysta na znacznie większej wymianie niespokrewnionych ptaków a inna krewprzyczyni się tylko do dalszego odrodzenia egzotycznych gatunków.  Kulminacją każdego sezonu lęgowego są oczywiście wystawy. Planujemy również współpracędla Ciebie, która mam nadzieję ostatecznie doprowadzi do wspólnego udziału wnajważniejszych wydarzeniach zarówno w Polsce, jak i w Czechach lub na Słowacji. Wprzyszłym miesiącu opublikujemy dalsze informacje.  Z poważaniem, Ladislav Žoha, Prezydent KPEP i ACHEP  
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